

COMPLEMENTAR EL SALARI MENSUAL D'UNA PERSONA ASSALARIADA (ART.99)

Per tenir dret a les prestacions de la branca general (www.cass.ad/condicions-abonament-de-despeses-mediques), la base de cotització mensual per a les persones assalariades, ha de ser igual al salari mínim mensual oficial (www.cass.ad/salari_minim) (1.447,33 € bruts/mensuals, l'any 2025).

Qui ha de complementar la base de cotització mensual?

Les persones assalariades amb una base de **cotització global mensual inferior** al salari mínim mensual oficial



Si no estan afiliades als règims especials següents:

Estudiants de 25 a 30 anys i **Esportistes d'alt rendiment** de 25 a 30 anys



Persones assalariades que cobren una **retribució inferior al salari mínim i que són persones assegurades indirectes**



Procediment mensual



Salari mínim mensual oficial - El teu salari brut = X 

Import a abonar

10%

de la diferència (X) 

Per a tràmits presencials, agafi **cita prèvia** a www.cass.ad/no-faci-cues o truqui al 870870

Vegeu a continuació el detall de la tramitació i de la documentació necessària.

Per sol·licitar l'alta, s'ha de lliurar a l'Àrea de Control Administratiu, amb cita prèvia, la documentació següent:

1  Formulari CASS - 0087 | www.cass.ad/tramits/cass-0087

 Document d'identificació o targeta sanitària de la CASS

Aquesta sol·licitud pren efecte a la data de la seva presentació i mentre no es comuniqui la seva baixa

2  Per poder fer les declaracions i els pagaments mensuals, s'ha de sol·licitar el Certificat Digital CASS a l'Àrea d'Atenció al Públic, amb cita prèvia.

Procediment per complementar el salari mensual:

1  La declaració i el pagament de la cotització s'ha de fer mensualment amb el Certificat Digital, de l'1 al 15 del mes següent al mes que s'ha de complementar. El pagament fora de termini de la cotització genera recàrrecs en aplicació de l'article 93 de la Llei 17/2008.

Exemple de càlcul per a una mensualitat

€ La persona assalariada ha rebut un salari net de 950,00 €
La retenció practicada per l'empresa és del 6,5% | www.cass.ad/cotitzacions-recarrecs-sancions
Per calcular el salari brut: $950,00 \text{ € net} / 0.935 = 1016,04 \text{ € bruts}$
Salari mínim mensual oficial l'any 2025: 1.447,33 €

Import a declarar:

Salari mínim mensual oficial – Salari mensual percebut brut

$1.447,33 \text{ €} - 1.016,04 \text{ €} = 431,29 \text{ €}$

Import a declarar = 431,29 €

Percentatge de cotització: 10%

Import a pagar: 43,13 €

L'import a abonar a la CASS és de 43,13 € mensuals

Si es rep més d'un salari, cal sumar tots els salaris per calcular la diferència del salari global rebut.

Si un mes el salari és superior o igual al salari mínim mensual oficial o ha estat en situació d'incapacitat temporal tot el mes, ha de fer la declaració de cotització a "0". Si no s'ha donat d'alta per complementar el salari mensual en el primer dia del mes, si ha estat en situació d'incapacitat temporal, durant una part del mes, o si ha rebut rendes en espècie, contacti amb la CASS per saber quin és l'import correcte a declarar. La declaració de la cotització s'ha de fer obligatòriament amb el Certificat Digital CASS.

Aquest contingut té un **caràcter merament informatiu**, sense validesa jurídica.

Per a finalitats jurídiques, s'hauran de consultar els texts publicats en el BOPA.

Per a dubtes, qüestions, omissions, inexactituds en les dades i informacions posades a disposició, s'ha de contactar amb la CASS.